
Protokół Nr 40.2014

z  posiedzenia  Komisji  Oświaty,  Kultury  i  Rodziny  Rady  Miasta  Ełku,  które  odbyło  się 
w dniu 20 lutego 2014 roku w godzinach 1230 – 1350.

Obrady Komisji prowadził Przewodniczący Komisji Konrad Siemienkiewicz.
W  posiedzeniu  udział  wzięli członkowie Komisji w/g załączonej listy   obecności; na   11 

członków   Komisji   w   posiedzeniu  uczestniczyło  10.  W  związku  z  tym  obrady  Komisji 
i podejmowane decyzje są prawomocne.

W posiedzeniu Komisji nie uczestniczył radny Adam Dobkowski. 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:
• Pierwszy Z-ca Prezydenta Miasta – Artur Urbański,
• Skarbnik Miasta  – Jarosław Wróbel,
• Dyrektor Muzeum Historycznego – Kazimierz Bogusz,
• Naczelnik Wydziału Edukacji – Stanisław Zalewski,
• Naczelnik Wydziału Polityki Społecznej – Irena Katarzyna Podlecka,
• radca prawny Urzędu Miasta – Zbigniew Rachwalski.

Przyjęty porządek obrad:
1. Przyjęcie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji.
3. Informacja o działalności Muzeum Historycznego w Ełku.
4. Sprawozdanie  z  wysokości  średnich  wynagrodzeń  nauczycieli  na  poszczególnych  stopniach 

awansu zawodowego w szkołach i placówkach prowadzonych przez Gminę Miasto Ełk.

5. Opinia  Komisji do projektów uchwał: 
1) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ełku na lata 2014-2027,
2) w sprawie zmian w budżecie miasta Ełku na  rok 2014,
3) w  sprawie  przyjęcia  Miejskiego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów 

Alkoholowych Gminy Miasta Ełk na 2014 rok,
4) w  sprawie  podpisania  porozumienia  o  współpracy  pomiędzy  Gminą  Miastem  Ełk, 

a Administracją Miasta Alytus (Republika Litewska),

5) zmieniająca uchwałę  w sprawie podziału miasta Ełku na okręgi wyborcze, ustalenia ich granic 
i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu wyborczym,

6)  zmieniająca uchwałę  w sprawie podziału miasta Ełku na stałe obwody głosowania, ustalenia ich 
numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych.

6. Sprawy różne i wolne wnioski.

Do punktu 1- go
Przewodniczący Komisji Konrad Siemienkiewicz zapoznał zebranych z propozycją porządku 

obrad Komisji - w pkt. 3 dot. projektów uchwał - zgodnie a proponowanym porządkiem sesji Rady 
Miasta,  merytorycznie zgodnie z zakresem prac Komisji.

Członkowie Komisji jednomyślnie, poprzez aklamację przyjęli porządek obrad jak wyżej wraz 
z wnioskowanymi zmianami.

Do punktu  2 – ego
Przewodniczący Komisji Konrad Siemienkiewicz zwrócił się o zgłaszanie uwag do protokółu 



z ostatniego posiedzenia Komisji.
Członkowie  Komisji nie  zgłosili  uwag  i  poprzez  aklamację;  jednomyślnie  przyjęli  protokół 
Nr 39.2014 z dnia 23 stycznia 2014 roku z ostatniego posiedzenia Komisji.   

Do punktu  3- go
Dyrektor  Muzeum  Historycznego  Kazimierz  Bogusz  –  jeśli  chodzi  o  sprawozdanie 

z działalności Muzeum Historycznego za 2013 rok będzie ono opiniowane przez Radę Muzeum 
28 lutego i trafi do organizatora. Muzeum prowadzi działalność w oparciu o ustawę. Sprawozdanie 
po jego przyjęciu zostanie przedłożone Prezydentowi Miasta i Radzie Miasta.

Muzeum Historyczne w Ełku zaprasza także dzieci i młodzież wraz z opiekunami na lekcje i 
warsztaty muzealne.  Adresatem proponowanych przez nas  zajęć są  odbiorcy w każdym wieku, 
zarówno  grupy  zorganizowane,  jak  i  osoby  indywidualne.  Zajęcia  edukacyjne  i  edukacyjno-
rekreacyjne realizowane są w ramach wystaw stałych i czasowych, prezentujących zabytki, które 
jeszcze  niedawno  zalegały  w magazynach.  Ponadto  dysponujemy  interesującymi  archiwalnymi 
materiałami fotograficznymi, filmami i prezentacjami multimedialnymi oraz ciekawymi pomocami 
dydaktycznymi(są to kopie eksponatów, układanki, zagadki, krzyżówki, kolorowanki, karty pracy 
z pytaniami problemowymi o zróżnicowanym stopniu trudności). Podczas zajęć omawiamy istotne 
problemy dotyczące  dziedzictwa  kulturowego  naszego  regionu  oraz  przybliżamy historię  Ełku 
i Mazur. Z tej działalności edukacyjnej w ubiegłym roku skorzystało 4,5 tys. uczniów. Prowadzimy 
również działalność wydawniczą, pokazujemy eksponaty.
Jeśli chodzi o Ełcką Kolej Wąskotorową, która przechodzi w struktury Muzeum od 1 marca br. to, 
dokupiliśmy dwa parowozy. Jesteśmy w trakcie realizacji Uchwały rady Miasta, która zmieniła 
statut  MOSiR.  Odbyliśmy  spotkania.  Pracownicy  EKW przechodzący  pod  Muzeum otrzymali 
nowe angaże. Pojawiła się kwestia dokumentacji, licencja i instrukcje – to wszystko jest. Potrzebne 
jest świadectwo dot. Budowli kolejowych, koszt około 5 tys. zł. Procedura jego wydania trwa około 
1,5 miesiąca.  Jest  to  niezbędne,  by kolejka mogła jeździć  w tym sezonie.  To również kwestia 
budżetu  wąskotorówki  –  dotacja  386  tys.  zł  plus  20  tys.  zł  regulacja  związana  z  płacami 
pracowników.
Wywiązała się dyskusja.

Radny  Bogusław  Wisowaty  –  czy  jest  szansa  pozyskania  od  PKP  tej  3  zabytkowej 
lokomotywy?

Dyrektor Muzeum Historycznego Kazimierz Bogusz – PKP ma swoją politykę i w tej chwilę 
nie ma takiej możliwości. Natomiast prowadzimy cały czas rozmowy z PKP w Gdańsku by przejąć 
„wąskotorówkę”.

Przewodniczący  Komisji  Konrad  Siemienkiewicz  –  mamy  bardzo  ambitne  plany,  co  do 
rozwoju Ełckiej Kolei Wąskotorowej. Czy miasto i Muzeum Historycznie nie musi mieć na tym 
terenie 100% własności by aplikować o środki zewnętrzne na planowane działania inwestycyjne?

Z-ca  Prezydenta  Miasta  Artur  Urbański  –  na  razie  te  dotychczasowe  projekty,  które 
realizowaliśmy na  EKW nie  wymagały bycia  właścicielem.  Z pewnością  byłoby to  łatwiejsze, 
gdyby to był nasz teren. Jeśli chodzi o PKP wszystko musi mieć swój czas.

Radny Zbigniew Jędrkiewicz – mówimy o przejęciu torowiska do Sypitek, czy ościenne gminy 
nie będą żądały od nas podatku z tego tytułu?

Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański - jeśli chodzi o torowisko, nam wystarczyłaby ta część 
do Sypitek ewentualnie do jeziora Nieciecz. Staramy się wydzielić tą część torowiska. Jest jednak 
problem, gdyż jest to zabytek. Jeśli chodzi o gminy ościenne, nie ma zainteresowania, by te gminy 
partycypowały w rozwoju kolejki.

Dyrektor Muzeum Historycznego Kazimierz Bogusz – dzielenie zabytku jest bardzo trudne, 
prawie niemożliwe. Nic nas nie zwalnia od utrzymania w należytym stanie torowiska i  innych 
urządzeń. 

Przewodniczący Komisji  Konrad Siemienkiewicz – z  dniem 1 marca EKW przechodzi pod 
władanie  Muzeum Historycznego.  Natomiast  od  1  maja  planowany jest  pierwszy w tym roku 
przejazd koleją wąskotorową. Czy zatem do tego czasu będą uregulowane wszystkie pozwolenia?



Dyrektor Muzeum Historycznego Kazimierz Bogusz – brakuje nam jednego, procedura trwa 
1,5 m-ca, wygląda więc na to, że przejazdy od 1 maja nie są zagrożone. Jest to tylko aktualizacja,  
nie wydanie nowego pozwolenia.

Do punktu  4- go
Z-ca  Prezydenta  Miasta  Artur  Urbański  zapoznał  członków  Komisji  ze  sprawozdaniem 

z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego 
w szkołach i placówkach prowadzonych przez Gminę Miasto Ełk. W sprawozdaniu uwzględniono 
wysokość kwoty różnicy, o której mowa w art. 30A ust. 2, jaka wystąpiła na poziomie nauczycieli 
mianowanych  i  dyplomowanych.  Dopłata  do  nauczycieli  mianowanych to  kwota  10.243,15 zł,  
natomiast do dyplomowanych – 193.440.11 zł.(sprawozdanie w załączeniu do protokołu).
Komisja zapoznała się ze sprawozdaniem, nie wniesiono uwag.

Do punktu  5- go
Komisja  przystąpiła  do  zaopiniowania  projektów  uchwał  związanych  tematycznie  z  pracą 

Komisji na najbliższą sesję Rady Miasta.
1 i 2) Skarbnik Miasta Jarosław Wróbel omówił projekt uchwały w sprawie  zmiany Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Miasta Ełku na lata 2014-2027, który zawiera zmianę:
W załączniku Nr 1 do uchwały:
Zmiany w roku 2014 wynikające z projektu zmiany uchwały budżetowej
a) zwiększa się dochody bieżące budżetu o kwotę 35 264 zł – dotacja na zadanie zlecone,
b) zwiększa się wydatki budżetu o kwotę 1 847 561 zł, w tym:
 - wydatki bieżące o kwotę 494 561 zł (remonty w oświacie – 187 000 zł,   projekt oświatowy 
Comenius – 7 697 zł, dotacje dla Biblioteki i Muzeum Historycznego  - 53 000 zł, remonty dróg – 
42 000 zł,  wypłatę dodatków energetycznych ze środków  pochodzących z dotacji – 35 264 zł, 
zieleń miejską - 55 000 zł, ochronę zdrowia –  funkcjonowanie poradni laktacyjnej – 51 600 zł, 
usuwanie usterek na Stadionie Miejskim – 63 000 zł),
- wydatki majątkowe o kwotę 1 353 000 zł (inwestycje drogowe: ul. Wileńska  – 85 000 zł, ul. 
Norwida – 124 000 zł, ul. Miłosza – 400 000 zł, drogę dojazdową 13KD na os. Kajki – 250 000 zł, 
budowę  Cmentarza  Komunalnego  Nr  3  w  Bartoszach   –  300 000  zł,  przebudowę  Miejskiego 
Przedszkola Perełka – 181 000 zł, zakupy  inwestycyjne w oświacie 13 000 zł),
c) zwiększa się przychody budżetu z tytułu wolnych środków o kwotę 1 812 297 zł, deficyt będzie 
wynosił 1 965 521 zł.

 Skarbnik  Miasta  Jarosław Wróbel omówił  projekt  uchwały  w sprawie  zmian  w budżecie 
miasta Ełku na 2014 rok w części tematycznie dotyczącej prac Komisji:
I)  w zakresie  wydatków realizowanych i  nadzorowanych przez Wydział  Promocji,  Sportu 
i Kultury
1. Zwiększeniu dotacji dla Miejskiej Biblioteki Publicznej – zgodnie z prośbą P. Dyrektor MBP. 
Środki w wysokości 10 000 zł (dział 921 rozdział 92116) przeznaczone zostaną na zakup nowości 
wydawniczych związanych z krajami Unii Europejskiej (z okazji 10 rocznicy członkostwa Polski 
w Unii Europejskiej) i będą pochodziły z wolnych środków.
2. Zwiększenie dotacji dla Muzeum Historycznego o kwotę 23 000 zł (dział 921 rozdział 92118) 
z wolnych środków, z przeznaczeniem na zakup zabytkowego taboru kolejowego znajdującego się 
na stacji EKW.
3. Zwiększenie dotacji dla Muzeum Historycznego (dział 921 rozdział 92118) o kwotę 406.890 zł 
z  przeznaczeniem na  utrzymanie  i  działalność  EKW.  Ełcka  Kolej  Wąskotorowa   do  1  marca 
znajdowała się w strukturze MOSiR, od marca będzie w Muzeum Historycznym w Ełku.
Brakujące 20.000 zł na wynagrodzenia pracowników EKW pochodzą z wolnych środków.
III) w zakresie wydatków realizowanych i nadzorowanych przez Wydział Spraw Społecznych 
Zwiększenie planu wydatków w dziale 851, rozdziale 85149 rozdziale 4300, z wolnych środków, z 
przeznaczeniem na funkcjnowanie poradni laktacyjnej na terenie Ełku w 2014 r.
Głównym celem Poradni jest wspieranie karmienia naturalnego, które jest najbardziej naturalnym 



sposobem żywienia niemowlęcia. Poradnictwo laktacyjne skierowane jest do kobiet po porodzie, 
które  mają  różnego  rodzaju  problemy  związane  z  karmieniem  naturalnym.  Funkcjonowanie 
Poradni  laktacyjnej  w  naszym  mieście  jest  realizacją  priorytetu  4.  Ełk  Miastem szczęśliwego 
dzieciństwa, zawartego w Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Miasta Ełku na lata 
2008-2018, przyjętej Uchwałą rady Miasta Ełku. Ponadto jest rozszerzeniem oferty skierowanej do 
młodych rodziców: funkcjonującej w Ełku od listopada 2012 r. Szkoły Rodzenia. 
Z oferty Poradni laktacyjnej i Szkoły Rodzenia ełczanie mogą korzystać nieodpłatnie.
W Ełku nie  istniała  do tej  pory Poradnia  laktacyjna  a  dotychczasowe funkcjonowanie  poradni 
pokazuje potrzebę udzielania poradnictwa laktacyjnego. Średnio miesięcznie z porad korzysta ok. 
20 młodych mam.
IV) w zakresie wydatków realizowanych i nadzorowanych przez Wydział Edukacji 
1. Na  wniosek  Dyrektora  Szkoły  Podstawowej  nr  4  w  Ełku  zwiększa  się  plan  wydatków 
w rozdziale 80101- na realizację programu COMENIUS. Zwiększenie wydatków o kwotę ogółem 
7.697 zł  jest  niezbędne  w celu  prawidłowego  rozliczenia  i  realizacji  projektu  COMENIUS ze 
środków które nie zostały wydatkowanych w 2013 roku.
2. Na wniosek Dyrektora Gimnazjum nr 1 zwiększa się plan wydatków w rozdziale 80110 o kwotę 
5.000 zł na zakupy inwestycyjne. Środki przeznaczone są na zakup wycieraczki przed wejście do 
hali sportowej. 
3.  .  Na  wniosek  Dyrektora  Gimnazjum nr  3  zwiększa  się  plan  wydatków  w rozdziale  80148 
o  kwotę  8.000  zł  na  zakupy  inwestycyjne.  Środki  przeznaczone  są  na  zakup  obieraczki  do 
ziemniaków.
4. Na wniosek Dyrektora Centrum Edukacji Ekologicznej zwiększa się plan wydatków w rozdziale 
85407  o  kwotę  9.000  zł  na  usługi  remontowe  związane  z  instalacją  OZE.  Prace  remontowe 
instalacji są niezbędne w celu wykazania trwałości projektu, w ramach którego inwestycja była 
wykonana,  oraz  bezpośrednio  ze  zużyciem  akumulatorów  żelowych,  których  trwałość  wynosi 
około 3 lata.
5. W rozdziale 80195 zwiększa się plan wydatków w paragrafie 4270- zakup usług remontowych o 
kwotę 178.000 zł. 
Zwiększenia ogółem o kwotę 207.697 zł proponuje się pokryć z wolnych środków z 2013 roku. 
V) w zakresie wydatków realizowanych i nadzorowanych przez Zespół Inwestycji:
pkt 2. Przebudowa Miejskiego Przedszkola Perełka dział 801 rozdział 80104 § 6050
Wprowadzenie  do  budżetu  Miasta  na  2014  rok  nowego  zadania  inwestycyjnego  polegającego 
i przeznaczenie na ten cel kwoty 181 000 PLN. W ramach zadania na podstawie wykonanej 
w  roku  2013  dokumentacji  projektowej  wykonana  zostanie  przebudowa  budynku  przedszkola 
w zakresie zapewnienia właściwych dróg ewakuacyjnych oraz wzmocnień istniejących stropów.

Członkowie Komisji przystąpili do zaopiniowania omówionych projektów uchwał, w głosowaniu 
wzięło udział 9 radnych.
Członkowie  Komisji  w  głosowaniu  jawnym;  8  głosami  „za”  (1  radny  wyszedł  w  trakcie 
głosowania)  -  jednomyślnie  zaopiniowali  pozytywnie  projekt  uchwały   w  sprawie   zmiany 
Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta Ełku na lata 2014-2027.
Następnie członkowie Komisji w głosowaniu jawnym; 9 głosami „za” - jednomyślnie  zaopiniowali 
pozytywnie projekt uchwały w sprawie zmian  w budżecie Miasta Ełku na 2014 rok. 

3.  Z-ca Prezydenta Miasta  Artur  Urbański  omówił  projekt  uchwały  projekt  uchwały w sprawie 
przyjęcia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych Gminy 
Miasta  Ełk  na  2014  rok  –  zgodnie  z  przepisami  ustawowymi  gminny  program  profilaktyki 
i rozwiązywania problemów alkoholowych uchwalany jest corocznie – program w załączeniu do 
protokołu.
Członkowie  Komisji  przystąpili  do  zaopiniowania  przedłożonego  projektu  uchwały, 
w głosowaniu wzięło udział 9 radnych.
Członkowie  Komisji  w  głosowaniu  jawnym;  9  głosami  „za”  -  jednomyślnie  zaopiniowali 



pozytywnie  projekt  uchwały  projekt  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  Miejskiego  Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych Gminy Miasta Ełk na 2014 rok – zgodnie 
z przepisami ustawowymi gminny program profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych 
uchwalany jest corocznie – program w załączeniu do protokołu.

4)  Z-ca  Prezydenta  Miasta  Artur  Urbański  omówił  projekt  uchwały  w  sprawie  podpisania 
porozumienia  o  współpracy  pomiędzy  Gminą  Miastem  Ełk,  a  Administracją  Miasta  Alytus 
(Republika Litewska).
Celem współpracy jest:

− rozwój  i  tworzenie,  zgodnie  z  kompetencjami  stron,  dwustronnych  stosunków zaufania  na 
podstawie wzajemnego szacunku i partnerstwa, biorąc pod uwagę interes mieszkańców wyżej 
wskazanych regionów,

− współpraca  w  zgodzie  z  obowiązującym  prawem  Rzeczypospolitej  Polskiej  i  Republiki 
Litewskiej,

− rzetelne  i  uczciwe  wykonywanie  podjętych  zobowiązań,  jak  również  unikanie  sytuacji 
mogących zaszkodzić stronom gospodarczo lub w jakikolwiek inny sposób.  

Obecnie Gmina Miasto Ełk jest na etapie realizacji czterech projektów partnerskich  z Administracją 
Miasta Alytus w ramach Programu Współpracy Transgranicznej Litwa – Polska
2007 – 2013.  W nowej perspektywie finansowej UE Programu Współpracy Transgranicznej Litwa – 
Polska będzie kontynuowany. Podpisanie porozumienia o współpracy miast będzie deklaracją dalszej 
współpracy między samorządami w celu wspólnego aplikowania o fundusze zewnętrzne i współpracę 
w różnych obszarach.
Członkowie  Komisji  przystąpili  do  zaopiniowania  omówionego  projektu  uchwały, 
w głosowaniu wzięło udział 9 radnych.
Członkowie  Komisji  w  głosowaniu  jawnym;  9  głosami  „za”  -  jednomyślnie zaopiniowali 
pozytywnie projekt uchwały  w sprawie  podpisania porozumienia o współpracy pomiędzy Gminą 
Miastem Ełk, a Administracją Miasta Alytus (Republika Litewska).

5 i 6) Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański omówił dwa projekty uchwał:
−zmieniająca uchwałę  w sprawie podziału miasta Ełku na okręgi wyborcze, ustalenia ich granic 

i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu wyborczym,
−zmieniająca uchwałę  w sprawie podziału miasta Ełku na stałe obwody głosowania, ustalenia ich 

numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych.  
Zmiana jest  związana  z  utworzeniem nowych ulic  o  nazwach:  Szyszkowa,  ks.  prał.  Mariana 

Szczęsnego, Rondo Saperów, Srebrna, płk Witolda Pileckiego. W związku z tym zmianie ulega opis 
okręgów wyborczych Nr 1,  Nr 4,  Nr 7,  Nr 9 i  Nr 11.  Taka sama zmiana jest  wprowadzana w 
obwodach wyborczych.
Członkowie  Komisji  przystąpili  do  zaopiniowania  omówionych  projektów  uchwał, 
w głosowaniu wzięło udział 9 radnych.
Członkowie  Komisji  w  głosowaniu  jawnym;  9  głosami  „za”  -  jednomyślnie zaopiniowali 
pozytywnie  projekt  uchwały  zmieniający  uchwałę   w  sprawie  podziału  miasta  Ełku  na  okręgi 
wyborcze,  ustalenia  ich  granic  i  numerów oraz  liczby radnych  wybieranych  w każdym okręgu 
wyborczym.
Członkowie  Komisji  w  głosowaniu  jawnym;  9  głosami  „za”  -  jednomyślnie zaopiniowali 
pozytywnie projekt uchwały zmieniający uchwałę  w sprawie podziału miasta Ełku na stałe obwody 
głosowania, ustalenia ich numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych.

Do punktu  6- go
 Przewodniczący Komisji  Konrad  Siemienkiewicz  poinformował,  że  wpłynęła  odpowiedź  na 

zapytanie radnego Tomasza Przekopa odnośnie terenu położonego za stanicą PTTK – w załączeniu 
do protokołu.



Przewodniczący Komisji Konrad Siemienkiewicz poinformował, że członkowie Komisji otrzymali 
projekt stanowiska w sprawie obrony dzieci przed ideologią gender – w załączeniu do protokołu. Czy 
członkowie Komisji chcą podjąć dyskusję w tym temacie?

Wiceprzewodniczący  Rady  Miasta  Jerzy  Czepułkowski  zgłosił  wniosek,  aby  Komisja  nie 
rozpatrywała projektu tego stanowiska, gdyż nie ma wnioskodawców.
Członkowie Komisji w glosowaniu jawnym; 9 głosami „za” - jednomyślnie przyjęli wniosek.

Radny Tomasz Przekop powiedział,  że jest  prośba od społeczności Szkoły Sportowej i Pani 
Dyrektor, by zacząć myśleć o zaprojektowaniu nowej hali sportowej dla potrzeb tej szkoły. Za rok 
będzie  problem z  pomieszczeniem wszystkich  klas  sportowych  w  obecnej  sali  gimnastycznej. 
Przynajmniej  w  tym  roku  powinna  zostać  wykonana  dokumentacja  projektowa  nowej  hali 
sportowej.  Powinny  tam się  zmieścić  dwa  boiska  do  piłki  siatkowej  i  jedno  do  piłki  nożnej, 
potrzebne jest również zaplecze sanitarne i siłownia.

Z-ca Prezydenta Miasta  Artur  Urbański  -  na pewno będziemy patrzyli  w tym kierunku. 
Obliczymy też potrzeby szkoły, gdyż chcemy, by ta szkoła się rozwijała. Planujemy, że  zejdziemy 
z dwóch oddziałów liceum ogólnokształcącego o profilu ogólnym.

Radny Bogusław Wisowaty – jaki ma charakter ten plac zabaw, który jest przy Zespole Szkół 
Samorządowych przy ul. Suwalskiej? Czy on jest tylko dla potrzeb szkoły, czy tez mogą z niego 
korzystać mieszkańcy?

Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański – założenie było takie, by popołudniami te place zabaw 
służyły lokalnej społeczności. Taki był zamiar, gdy te place powstawały. Porozmawiamy na ten 
temat z Panią Dyrektor, by ten plac zabaw był udostępniany.

Radny Tomasz Przekop zwrócił się z pytaniem odnośnie „Orlika” przy SP nr 4 – jak wygląda 
sprawa z należnościami od wykonawcy? Czy przewidziane są jakieś praca naprawcze i usunięcie 
usterek?

Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański – został sporządzony protokół usterek. Firma „Kaszub”, 
która jest  w upadłości pozostawiła  32 tys.  zł  polisy i  za te  pieniądze mamy te usterki  usunąć.  
Będziemy to robili, szczegółowa odpowiedź po rozmowie z Prezesem Zespołu Inwestycji sp. z o.o. 
Haliną Bender.

Na tym posiedzenie i protokół zakończono. 

Protokółowała: Przewodniczący Komisji 
                           

Małgorzata Stachowiak     Konrad Siemienkiewicz  
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